
 
 

Artikel 43 vragen Fietsenrekken en bankjes centrum Schagen 
 
 
Geachte portefeuillehouder, 
 
In juli 2022 diende de VVD een motie in over het plaatsen van bankjes en fietsenrekken in de 
binnenstad van Schagen, welke door de gehele raad werd gesteund. We riepen toen op om: 
 
- bankjes te (her)plaatsen op of in de nabijheid van De Markt; 
- fietsenrekken te (her)plaatsen op of in de nabijheid van De Markt; 
- De nieuwe situatie na een vastgestelde periode te evalueren; 
 
We boden de motie aan omdat inwoners, waaronder ook ouderen en minder validen, een rustpunt 
verdienen in onze binnenstad en het plaatsen van fietsenrekken het opgeruimde karakter van de 
binnenstad bevordert. 
 
Vragen: 

• Bent u het met de VVD Schagen eens dat fietsen nu op diverse plaatsen worden geplaatst in 
het centrum, hetgeen rommelig overkomt? 

• Hebt u de huidige situatie inmiddels geëvalueerd? Zo niet, wanneer gaat u dat doen? En zo 
ja, wat is uw conclusie?  

• Zijn er inmiddels extra fietsenrekken geplaatst?  
• Zijn er inmiddels extra bankjes geplaatst en is bij het plaatsen daarvan ook burgerparticipatie 

toegepast (zijn bijvoorbeeld de ouderenbond of het Gehandicapten Platform 
geconsulteerd)? 

Inmiddels bereiken signalen van de Fietsersbond ons, dat zij vooruitlopend op hun rapport, dat eind 
februari verschijnt, voorzichtig concluderen dat bij het Makadocentrum uitbreiding van fietsenrekken 
dringend nodig is. 
 
Vragen: 

• Bent u in navolging van onze motie bereid: 
o om het aantal fietsenrekken in de binnenstad uit te breiden? 
o om het aantal bankjes in de binnenstad uit te breiden? 

• En zo niet, kunt u dit motiveren?  

 
Met vriendelijke groet, 
 
A. (Angelique) van Wijk 
Fractievoorzitter VVD Schagen  
http://Schagen.VVD.nl| E-Mail: a.vanwijk@raadschagen.nl| Tel: 06-53240094 
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